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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Pár kérdés az interaktív táblákkal kapcsolatosan" 

Pár kérdés az interaktív táblákkal kapcsolatosan

Sajtóhírek szerint, több mint 2000 magyarországi iskolába szállíthat interaktív táblákat a 4iG Nyrt., 
miután a Klebelsberg Központ pályázatán a tőzsdei társaság tette a legkedvezőbb, nettó 4,4 milliárd 
forintos ajánlatot.

A 4iG Nyrt. nettó 4 milliárd 390,5 millió forintért vállalta a műszaki eszközök és kapcsolódó 
dokumentumaik, kiegészítőik 90 napon belül történő beszerzését, leszállítását, valamint helyszíni 
felszerelését, üzembe helyezését és átadását.

Nyilvánvalóan haladni kell a korral, ezért a fejlesztés örvendetes. Kérdezem az informatikai 
beruházással kapcsolatban, hogy a hátrányos helyzetű települések, iskolák prioritást élveztek-e az 
eszközök elosztása terén? A kistelepüléseken található kisiskoláknak is jutott-e a projektből? 
Bizonyára rendelkeznek olyasféle kimutatással, amelyik azt taglalja, hogy az interaktív táblák hány 
százaléka került városokba, hány százaléka falusi kisiskolákba, amelyek jó felszereltséggel való 
vonzóvá tétele a vidék megmaradásának szempontjából lényeges feladat kellene, hogy legyen.

Kérem, tájékoztassanak arról is, hogy a 2000 iskolában hány pedagógus fejlesztési projekthez 
kapcsolódó képzését látták el, illetve látják el 2019. szeptember 1-ig!


